
                                                                                                                                                                                                                                  
       

Dagsorden og referat 
Skolebestyrelsen 

Dato: 

27. april 2023 

Tid: 

17:00 – 19:00 

Sted: 

Teams 

Emner: Årgangsgennemgang, meddelelser og budget 

             
             

          

Mødeleder: Tine Michelsen 
 
Mødedeltagere: se liste under dagsorden 
 
Afbud: Mikkel, Lauge, Nicole, Maria P., Amel, 
 
Referent: Mikael Stenstrup 
 
 

 

 

 
Emne 

Punktets formål og Proces 

 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Årgangs-
gennemgang  
 

 30 min. Frederik gennemgår de forskellige 
årgange. Orienteringen taget til 
efterretning. 

2 Meddelelser Orientering fra: 

• Formand 
• Elever 

• Medarbejder 

• Eksterne 
• Ledelsen 

40 min. Formand: 
Ingen meddelelser 
 
Elever: 
Egon er fratrådt som formand. Theo 
ny formand. Savannah er ny 
næstformand. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Snak om temaugen. Der skal mere 
opmærksomhed på butikkerne. Der 
er for få madboder.  
Der evalueres i personalekredsen på 
temaugen og værksteder. Ane vil tale 
med Theo og Savannah om 
temaugen. 
 
Elevråd har talt om traditioner. Vil 
gerne beholde rød og grøn dag. 
Også julebanko. Og Luciaoptag. 
Venskabsklasser, trivselsdage, faste 
turdage. Et nyt ønske er en OL dag 
hvor man kan dyste i sportsgrene. 
 
Bollesalg. Ideer. 6. årgang står for 
det. I årgangen laves der grupper af 
3. Skiftes til at varme og sælge boller. 
Bakeoff boller. Anden ide. Sund 
skole. Der laves dej om torsdagen. 
Boller bages fredag og sælges. Der 
arbejdes videre med ideen. 
 
For første gang i flere år tager der 
ikke elever med til folkemødet. Og 
heller ikke til fælles elevrådsdag i 
Kattinge. Grundet sygdom i 
personalet, blev deltagelse fra skolen 
aflyst. Eleverne kom heller ikke med 
til generalforsamling i Århus. 
 
Det ser ikke godt ud med 
trivselspengene. Startede på kr. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

25.000 men det er gået stærkt 
nedad. Mange ting er ødelagt. Vi er 
nede på ca. kr. 8.000. 
 
Medarbejder skole: 
Der tales i øjeblikket om fagfordeling 
og der var lærermøde i går om det. 
Bl.a. drøftes ”principper” for 
fagfordeling. Samt teams og 
fordeling af ”man-power” i disse. Der 
tales om kontinuitet i fagene mv.  
 
PT valg af medarbejder-
repræsenterer til skolebestyrelsen. 
Vigtigt at medarbejderne og også at 
KKFO repræsenteres.  
 
Medarbejder KKFO: 
Afbud 
 
Eksterne forældreråd KKFO: 
Tilsynsbesøg der skulle have været i 
dag i KKFO er udskudt. 
Det bunder nok i den nuværende 
situationen. 
 
Repræsentanter fra forældrerådet 
var til møde 17. april og fik 
orientering om situationen og den 
TU der er gennemført i november 
2022.  
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Forældrerådet har skrevet en 
bekymringsskrivelse til Område 
VVK. 
 
Eksterne VUG: 
Mikkel har afbud til dagens møde. 
Men har i mail fremsendt følgende: 

Vi modtager som sagt 3. klasserne på 

tirsdag (mandag 1/5 er lukkedag på 

klubben) 

 

Vi har fået gode overleveringer fra 

fritidshjemmet/skolen, alle tre klasser 

havde en god besøgsdag hernede og vi 

ser frem til at hende dem hver dag på 

skolen de kommende to uger og få en 

masse nysgerrige børn herover 

 

Jeg lover at komme med evalueringen af 

intro-forløbet for OEH-børnene på et 

kommende møde, hvis der er tid og det 

prioriteres i en kommende dagsorden 

 

Ledelsen: 

Der bevilges 1 mio. kr. til forbedring af 

udearealer (skolegård) så det også bliver 

et bedre lege- og undervisningsmiljø.En 

proces er sat i gang. Det skal udføres i 

indeværende kalenderår. 

 
Der er pt. valg af 
medarbejderrepræsentanter til 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

skolebestyrelsen og håber 
selvfølgelig at der vælges 2 
medarbejderrepræsentanter som 
der skal. 

4 Budget 2023  10 min. Skolen har en forventet bevilling på 
ca. 31,5 mio. kr. De planlagte udgifter 
er på ca. 31,8 mio. kr. Så der 
budgetteres med et underskud på 
ca. 0,3 mio. kr.  
De fleste af udgifterne kan vi ikke 
rigtigt pille ved. F.eks. løn, 
vedligeholdelse, it. 
Men afsat 0,4 mio. kr. til uv-midler 
(bøger, materialer, fagene, valghold, 
projektopgave, Tænkeboksen). Det 
er et større beløb end afsat de 
seneste par år.  
Udover dette afsat til Temauge (20 
t.kr.), lejrskoler (ophold/fortæring) 
100 t.kr., Copydan 130 t.kr., digitale 
læremidler 150 t.kr., rejsekort/ture 
200 t.kr. 
 
Udover vores budget har vi en 
sporudvidelsesbevilling på rest ca. 
1,2 mio. kr. Vi forventer at indkøbe 
omkring 200 elevpc’ere, da mange 
udfases her til efteråret. Endvidere 
påtænker vi at bruge penge på 
skoleborde/stole, da vores ellers nye 
møblement er noget problematisk.  
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der blev forespurgt en lidt højere 
grad af forklaring og deltjering af 
budget til næste gang der er budget 
gennemgang. 
 
Der ønskes efteruddannelsesmidler 
til lærerne og en større drøftelse af 
budget. 
 
Der efterspørges viden om hvad og 
hvordan bestyrelsen kan få 
indflydelse på i budgettet. Det må 
tages op efter sommerferien i 
skolebestyrelsen. Det skal gøres 
gennemskueligt hvor bestyrelsen 
har indflydelse.  
 
Budgettet godkendes med de 
bemærkninger. 
 
KKFO har en forventet bevilling på 
ca. 10 mio. kr. De planlagte udgifter 
er på ca. 9,8 mio. kr. Så der er på 
planlægningstidspunktet et 
overskud på ca. 0,2 mio. kr. De 
planlagte udgifter fremgår af bilag. 
 
Ingen bemærkninger. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 Kommende 
møder 

Sygefravær og trivselsmåling for skole og KKFO, 
Trivselsmåling for elever. 
Budget – procedure for hvad bestyrelsen har indflydelse på.  

  

 

Forældrerepræsentanter: 
Tine Michelsen, Jakob Lindbirk, Dorthe Ryom Nielsen, Linette Kirsten Lund, Amel Dzemidzic, Rasmus Okholm-Hansen 
Jonas Fruensgaard Michelsen 
Medarbejderrepræsentanter: 
Ane Søegaard, Skole 
Maria Palisz, KKFO 
Eksterne samarbejdspartnere: 
Mikkel Bendtsen, VUG 
Bjørn Sven Jensen rep. Forældreråd i KKFO 
Elev repræsentanter: 
Savannah, 5A 
Theo Boström 5.a 
Fra skolens ledelse: 
Anette Lauge, skoleleder og Mikael Stenstrup, administrativ leder, Frederik Jessen, Souschef, Nicolé Pehrson, KKFO-leder 


